

P.O. Box 420, Dubai - U.A.E Tel.: +971 4 802 5000

> Fax: +971 4 802 5098 Email: info@pepsidrc.ae Call Center: 800 73774

> > www.pepsidrc.com

Date: 14 June 2023

Ref: LM_LTR_040 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE

<u>Subject: Results of the General Assembly</u> <u>of Dubai Refreshment P.J.S.C</u>

With reference to the subject above, please note that a General Assembly meeting was held on Wednesday 14 June 2023, at 12:00 pm in the company Headquarter in Dubai, UAE and through video conference technology where a special resolution was approved as follows:

Authorize the Board of Directors to sell the property owned by the Company in Al Quoz area in Dubai to the buyer approved by the Board of Directors, provided that the purchase price is not less than 150 million dirhams, inclusive of all expenses, fees, and commissions incurred by the seller. The authorization period is for one year from its date.

We hereby inform you that a copy of the minutes of the meeting of the GM will be sent to Securities and Commodities Authority within the deadline.

Many Thanks,

Karem Mahmoud Director of Legal

Copy to SCA

الناريخ: 14 يونيو 2023 المرجع: 2023 040 LM LTR

> السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي ـ الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية دبى للمرطبات (ش.م.ع.)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، الرجاء العلم بأن الجمعية العمومية المساهمين عقدت اجتماعاً اليوم الأربعاء الموافق في 14 يونيو 2023 في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً وذلك في مقر الشركة في دبي وعبر تقنية الاتصال المرئي الالكتروني حيث تمت الموافقة على إصدار قرار خاص يتعلق بما يلي:

تغويض مجلس الإدارة ببيع العقار الذي تملكه الشركة في منطقة القوز العقارية في دبي للشاري الذي يوافق عليه مجلس الإدارة على ألا يكون سعر الشراء أقل من 150 مليون درهم شاملاً كافة المصاريف والرسوم العمولات الواقعة على البائع، على أن تكون فترة التفويض سنة واحدة من تاريخه.

كما نحيطكم علما بأننا سوف نقوم بإرسال نسخة عن محضر اجتماع الجمعية العمومية لجانب هيئة الأوراق المالية والسلع خلال المهلة القانونية.

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير,,,,

كارم محمود مدير الشؤون القانونية

نسخة لهيئة الأوراق المالية والسلع

















